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Dank voor de mooie voorbereiding van het persgesprek voor morgen.

lk weet dat we straks om 11.15 uur nog een overleg hebben en ook morgen nog even voorbespreken, maar ik deel graag een paar

‘zorgen’ met jullie over mogelijke beelden die kunnen ontstaan na het gesprek.
Het zou mooi zijn als we op deze krititiekpunten al repliek klaar hebben, zodat dingen morgen in het persgesprek (doorXERP) ook

meteen in perspectief kunnen worden geplaatst.

Het gaat mij om:
-  Werkt de versleuteling nu echt? En pakt GGD daar wel zijn rol in? Hoor veel verhalen (ook nu weer in de CoronaMelder

app groep) van mensen die zeggen dat ze positief getest zijn en CoronaMelder gebruiken, maar dat GGD pas dagen later

doorkomt. Wordt er gewerkt aan een oplossing hiervoor?

- In verlengde hiervan; bij de uitkomsten van de GGD vragenlijst staat dat 37% van de GGD medewerkers de module niet

heeft ontvangen. Hoe gaan we dit in perspectief plaatsen? Goed om te benoemen dat dit alleen de respondenten betreft.

Maar het is wel een signaal dat dus niet alle GGD medewerkers weten hoe het werkt en dat daarmee de werking van de

coronamelder belemmerd wordt. Welke acties doen we om dit percentage te verbeteren?

- Ook wordt door GGD medewerkers genoemd dat ze twijfelen aan de accuraatheid van de CoronaMelder omdat mensen

aangeven wel een melding te hebben gehad terwijl ze niet in de buurt van anderen zijn geweest. Wat is onze reactie

hierop?
-

SEL is het nog idee om de Privacy Award te noemen in licht van het onderzoek waaruit blijkt dat mensen nog steeds

denken dat de CoronaMelder hun naam en locatie weet?

In het persgesprek zou ik vooral het frame willen gebruiken: elke gevonden besmette persoon zorgt ervoor dat de keten van

verdere besmetting wordt doorbroken.

Hoe mooi de applicatie ook is en hoe sterk de ontwikkeling; er zitten nu ook niet tech-journalisten bij, dus we moeten voorkomen

dat we blijven hangen in dat het een prachtige innovatie is -> het gaat om de werking. Het is een van de instrumenten in de strijd

tegen corona.

Vriendelijke groet,


